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STYRELSEMÖTE 11 – 100220 (Heldagsmöte) 
 
Plats & Tid: Bergslagens Konsultbyrå, Parkvägen 20, klockan 10.00 
Närvarande: Lars Hedin, Thomas Liljeqvist, Pia Johansson, Janne Eriksson, Irene Sandberg, 

Kenneth Andersson & Minna Paajanen. 
Frånvarande: Dick Helsing (Jobbar), Lars-Erik Karlsson (Stockholm). 
 
 
AGENDA 
1. Vad har varit bra respektive mindre bra 

o Mindre bra saker 
� Avbokning av halltider. 
Staffan Larsson skickar ut meddelande till föreningen, vilket kommer via posten till Pia. 
Thomas pratar med Staffan att han mailar ut bokningsbekräftelse och tidsändringar till 
sekreteraren istället för till kassören. 

� Avbokning av halltider p g a ändring av tider, ex. flytt av match. 
Carina Åkerlind kommer nästa säsong att bli ansvarig att planera alla matchtider för hela 
föreningen. Förslaget är att hon även får ansvaret för att ”ta bort” uppbokade halltider 
vid förändringar. 
OBS! Information om ändrade tider måste även meddelas till Sportcafét. 

� Medlems- licens- & deltagaravgifter, julkalendrar samt domararvoden 
Till nästa säsong kommer vi ha en vice kassör 

� Matcharrangörsgruppen 
Se punkt 5 i anteckningarna. 

� En årskull per år skall arrangera en större cup i Fagerstahallen, på samma sätt som FAIK 
har rörcupen. Idén är att vi försöker hitta en större sponsor som går in och ”säkrar” 
cupen.  

� Arbetsfördelning bland de olika lagen i föreningen. 
Irene har en idé om att respektive lag i föreningen får en viss arbetsuppgift som de 
ansvarar för. 

� Dokumentationen vid våra ledarträffar. 
Detta är något som måste bli betydligt bättre. Anteckningarna måste tas direkt vid de 
olika mötena och att de läggs ut direkt på vår hemsida. 
 

o Bra saker 
� Sponsorgruppen 
Den nytillträdda sponsorgruppen har fungerat mycket bra. Föreningen har aldrig, inte 
ens när damerna spelade i elitserien, haft en så väl fungerande grupp. Föreningen har 
aldrig fåt in så mycket pengar på sponsring som vi fått i år. 

� Styrelsearbetet 
Visst är vi medvetna om att vi missat vissa saker, men vi kommer reda ut dessa saker 
också. Det har dock skett en helomvändning vad gäller styrelsearbetet jfr med tidigare år. 
Idag är det positiv energi i styrelsen, vilket även smittar av sig inom andre delar i 
föreningen. 
Janne och Hedin, vilka är de enda som finns kvar från den gamla styrelsen, tycker idag 
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att arbetet är jättekul och de ”brinner” återigen för innebandyn. 
 

2. Ansvarsområden inom Styrelsen 
o En sportchef för Senior/Junior och en för Barn/Ungdom är något vi ser ett stort behov av. 
o De områden inom styrelsen som bör fördelas ut på samtliga styrelseledamöter är följande: 

� Utbildning/SISU ansvarig 
� Matcharrangörsgruppen 
En eller två ledamöter i styrelsen får i uppgift att skapa gruppen. 
Det finns redan två namn tillgruppen, Janne själv och Karola Sillanpää. 

� Föreningsuppgifter till kommun, bank etc. 
Ansvarig för detta blir vice kassören. 

� Föreningsuppgifter till Innebandyförbundet 
Ansvarig för detta blir sekreteraren. 

� Egna cuper. 
Ansvarig Carina Åkerlind. 

� Material 
Ansvarig Janne Eriksson 

� Halltider 
Ansvarig för träningstider är sekreteraren. Ansvarig för matcher blir Carina Åkerlind. 

� Serieanmälan. 
Vilka lag som skall anmälas till serien, ungdoms-SM etc etc 
Ansvarig beslutas senare. 

� Övergångar och dispenser 
Ansvarig för detta blir ordföranden. 

� Elitseriematchen/matcherna 
Till ansvarig föreslås Dick Helsing. 

� LOK-stödet 
Ansvarig för detta blir vice kassören. 

� Andra typer av bidrag / stipendier etc 
Det finns oerhört mycket pengar att erhålla via bidrag i olika former. Föreningen skulle 
behöva någon som blir ansvarig för dessa frågor. 
Eventuellt kommer denna person att jobba i symbios med Bertil Fredriksson 

� Kommunkontakt & Förbundskontakt 
Ansvarig förblir ordföranden 

� Domarbetalningar 
Janne kommer fortsättningsvis, även om han inte driver cafét nästa säsong, att ansvara 
för detta. 
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3. Budget 
o Pia tycker att vi skall budgettera för ett arvode till styrelsemedlemmarna. Det finns idag 
ingen som sitter i styrelsen som är med för att tjäna pengar på detta, men vi lägger ner så 
oerhört mycket av vår fritid på styrelsearbetet. 
Dessutom känns ett införande av arvoden som ett steg mot en ”seriösare” förening. 

o Någon form av ”ersättning” bör även utgå till ledarna. 
o Janne föreslår att Sportcafét lämnar en viss %-sats tillbaka till det lag som arrangerar 
cup/turnering/poolspel i hallen. 
 

4. Per-Ols Uniteds ”Lilla Röda” 
o Första steget är att Hedin kontaktar med förbundet. Det finns redan färdiga mallar vi kan 
använda oss av. Den fortsatta arbetsgången blir följande: 
1. Hedin & Janne sammanställer ett innehållsförslag. 
2. Detta visas sedan för övriga i styrelsen. 
3. Hela styrelsen gör en summering av framlagt förslag. 
4. En remiss går ut till ledare inom föreningen. 
 

5. Fagersta kommun 
o Fagersta kommun har skickat information till Hedin och frågat om vi från föreningen kan 
ställa upp och hålla i aktiviteter under sportlovet, vecka 9. 
Till årets sportlov hinner vi inte få fram några ”ledare” till detta, men det är en intressant 
fråga att ta upp till nästa år, som ett led i vår föreningsutveckling. 
 

6. Matcharrangörsgruppen 
o Vi skulle behöva en grupp på 5 – 6 personer som jobbar med detta. 
 

7. Halltider 
o Thomas har gjort ett förslag som övriga i styrelsen tyckte var bra och som vi skall jobbar 
vidare på gentemot Fagersta Kommun. Förslaget bygger på att lägga ett schema som år från 
år är detsamma. På så sätt slipper vi den årliga planeringen och diskussionen om vilka lag 
som skall träna när och var. 
Dessutom är det åldern som bestämmer vilken hall respektive lag skall träna. 
 

8. Hjärt-  & Lungräddning 
o Till nästa säsong skall samtliga ledare blir utbildade i Hjärt- & Lungräddning. 

Utbildningen skall därefter upprepas inför varje säsongstart. 
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9. Nästa möte 
Vi planerar för att hålla ytterligare ett heldagsmöte för styrelsen under april månad. 
Datum för detta blir helgen 7 – 9 maj. Exakt datum spikas när vi vet var vi skall. 
Minna tar ansvar för att planera detta. 
 

Att göra lista 
Ärende Ansvarig 
Kontakta Staffan att han mailar underlag till sekreteraren vid 
bokningsändringar 

Thomas 

Prata igenom allt kring matchplanering etc. med Carina Åkerlind Thomas 
Utbildning i Hjärt- & Lungräddning Thomas 
Kenneth tittar vidare på idén med en större cup per år i 
Fagerstahallen 

Kenneth 

Titta vidare på hur FAIK fördelar ut arbetsuppgifter på de olika lagen 
och ev. kopiera detta till vår förening. 

Irene 

Skapa matcharrangörsgrupp Hedin & Janne 
  
  

 
 
Fagersta 2010-02-20 

 
Thomas Liljeqvist 
Sekreterare 


